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Tradice Evropských dnů v Kroměříži pokračuje. Představujeme Finsko.
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         Evropské dny, jejichž tradici začala v Kroměříži bývalá 
europoslankyně Olga Sehnalová pokračují. Předsednickou zemí EU je 
Finsko, kterému je věnován týden akcí, které mají Zemi tisíců jezer 
představit kroměřížskému publiku. O organizaci se tentokrát postarali 
členové a přátelé spolku Evropa doma, který na činnost bývalé 
kroměřížské europoslankyně svými aktivitami navazuje, Finské dny přijel 
do Kroměříže osobně zahájit velvyslanec Finska Jukka Uolevi Pesola, 
který spolu se starostou města Jaroslavem Němcem převzal nad Finskými 
dny záštitu. Na zahájení Finských dnů přijel také další vzácný host, 
bývalý finský europoslanec a současný člen Evropského účetního dvora 
Hannu Takkula. Finskou náladu navodilo úvodní vystoupení žáků ZUŠ a 
výstava fotografií z Finska a pak už následovala tradiční úvodní beseda,
 která srovnala zkušenosti Češky a Finky ze života v obou zemích. O 
poutavé povídání se postaraly Eli Kumala a Petra Hebedová, kolegyně 
vyučující obor baltistiky na Masarykově univerzitě v Brně, Dotazy 
moderátora, kterým byl tentokrát Michal Pitín, i z publika, se týkaly 
jazyka, překvapivých kulturních rozdílů, zabrousily do školství, 
lékařské péče, životního stylu, sportování, přírody i některých zažitých
 představ. Samozřejmě přišla řeč i na finský fenomén saunování nebo 
zásadní dotaz, kde se hraje lepší hokej.
Bohatá diskuze mohla pokračovat mnohem déle než kolik byl vymezený 
čas. Závěr  prvního dne patřil jako vždy ochutnávce finských jídel, 
během kterých byla příležitost popovídat si s hosty, kteří do Kroměříže 
zavítali. Díky za krásný večer a za přízeň, které si moc vážíme!
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         Poučení z krizového vývoje aneb Je řešením stavět obří nemocnice?  28.4.2020

          
         Zastupitelstvo Zlínského kraje se chystá na svém květnovém zasedání opakovat hlasování o výstavbě nové krajské supernemocnice v Malenovicích. Bude to už potřetí. Poprvé zastupitelé záměr neschválili, nečekané opakované hlasování v prosinci dopadlo nejtěsnějším výsledkem opačně.  ...
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         Krásné Vánoce  18.12.2019

          
         Přeji Vám všem krásné vánoční svátky a v novém roce pevné zdraví a mnoho radosti, ať už Vám ji udělá cokoliv.
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         Tradice Evropských dnů v Kroměříži pokračuje. Představujeme Finsko.  18.11.2019

          
         Evropské dny, jejichž tradici začala v Kroměříži bývalá 
europoslankyně Olga Sehnalová pokračují. Předsednickou zemí EU je 
Finsko, kterému je věnován týden akcí, které mají Zemi tisíců jezer 
představit kroměřížskému publiku. O organizaci se tentokrát postarali 
členové  ...
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         Deset let s Úmluvou o právech osob se zdravotním postižením  1.11.2019

          
         Dnes proběhla v Brně konference s názvem Deset let s Úmluvou o právech 
osob se zdravotním postižením, kterou uspořádal Úřad veřejné ochránkyně 
práv. K Úmluvě OSN se připojila Česká republika i Evropská unie. Jde o 
důležitý právní dokument, o který se opírají práva osob  ...
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         Anketa Zlatý oříšek  13.10.2019

          
         Anketa Zlatý oříšek, která si všímá nadaných a šikovných děti bez ohledu
 na oblast, ve které vynikají, existuje řadu let, ale své krajské kolo 
ve Zlínském kraji, měla dnes poprve.   Organizace se ujalo Středisko 
TyMy v Holešově a přehlídka dvanácti nominovaných do užšího  ...
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         Proč jsme založili spolek Evropa doma?  1.10.2019

          
         Když něco končí, současně něco začíná. V uplynulých deseti letech 
jsme v trochu jiné pozici dělali nejrůznější osvětové akce pro 
veřejnost, které si získaly mezi lidmi své dlouholeté příznivce. Ať už 
to byly spotřebitelské přednášky pro seniory, testování dvojí kvality,  ...
         

         [image: ]
         
	


	


                  
                 
                 Tweet

                 

                  
                 
                 

                 

                 

                 
					
	                                    

		

		  
                 [image: ] 
                 

                 			
                 
                 
                 [image: ]  
                
                 
                
                 
                 
                 [image: ]  
               

                 Moje videa

                 
                 
                  
		Dvojí kvalita výrobků na jednotném trhu
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         	13.9.2018  | Pane předsedající, vážené kolegyně a kolegové, od první interpelace mé a několika dalších kolegů, kterou jsme reagovali na první signály o dvojí kvalitě, uplynulo dlouhých sedm let. Sedm let od odpovědi Evropské komise, že v  ...  
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